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Pitanje broj 65/12 

Pitanje :

Šta je urađeno po pitanju procesa usvajanja djece u Kantonu Sarajevo? 

Obrazloženje:
U Bosni i Hercegovini više od 2.000 djece živi bez roditeljskog staranja, a približno 
polovina njih odrasta u određenim ustanovama. Proces usvajanja djece u našoj 
zemlji a time i u Kantonu Sarajevo je komplikovan pa me interesuje šta uraditi po 
ovom pitanju da bi oni koji žele usvojiti djete to i ostvarili?

Zahtjeva za usvajanje djeee bude mnogo više u odnosu na broj usvojene djeee 
što navodi na činjenicu daje potrebno hitno donijeti jednostavniji postupak za 
rješenje ovoga problema.
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